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Protokoll ungdomsråd 28 januari 2021 

Tid: 17.30-19.30 digitalt möte via Teamslänk   

Närvaron registreras i särskild lista 
Närvaro rådet: Albin, Alicia, Alwin, Edvard, Elisabeth, Ella, Emil, Ingrid, Joel, Johanna Allo, 

Johanna Andersson, Jossan, Julia, Kevin L, Kevin H, Lana, Ludwig, Lukas, Max, Melissa, Vanessa, 

William, Wilmer. Ungdomspolitiker Rasmus och Carolina samt övriga Charlotta och Igor.  

1. Ungdomspolitiker Rasmus Kraftelid öppnade mötet då Liselotte 

Grahn Elg satt fast i snökaoset och inte hade möjlighet delta. 

2. Rasmus valdes till ordförande för mötet och Charlotta B 

Carlsson till sekreterare.  

3. Förra mötets anteckningar från den 17 november med remissvar 

Hållbarhetsstrategin, gicks igenom och lades till handlingarna.  

4. Anette Wass berättade om förslag grönstrukturprogram 

Visade bildspel och berättade om innehållet i förslag till 

grönstrukturprogram. Det handlar om parker, grönytor, 

trädgårdar, vägkanter, skogar, åkermarker och betesmark. 

Tanken är att de olika gröna ytorna ska hänga ihop med varandra 

så bra som möjligt för bra ekologiska och sociala funktioner. I 

Håbo finns två stora avskärmningar, det är E 18 och järnvägen 

som går rakt genom kommunen och skärmar av delar från 

varandra.  

Grönstrukturprogrammet är kopplat till lokala, regionala, statliga 

och globala mål. Det är viktigt att bevaka grönområden vid 

nybyggnation. Det är viktigt för folkhälsan, den fysiska och 

psykiska hälsan. Bland annat är Gröna Dalen området tänkt bli 

en stadsnära park, för skola, förskola och rekreation. Viktigt att 

parker byggs tillgängliga och trygga med gott om belysning då 

det är mörkt.  

Därefter ställdes några frågor vars svar bildar remiss svar på 

förslag till grönstrukturprogram.  

Hur ser ungdomsrådet på förslaget? Viktigt förslag. Det finns 

inte så mycket i det som programmet visar. De vill ha riktiga 

parker. Lekplatser för barn. Det behövs mer av allt. 

Skeppsparken är typ den enda. Finns mycket gräsytor men 

önskar riktiga parker. När det gäller Vibyspåret och Granåsen är 

det inga platser som ungdomarna regelbundet går till.  
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Är grönområden viktiga för er? Ja vi önskar fler iordningsställda 

parker.  

 

På frågan om oro för etablering av vindkraft? Finns ingen oro för 

att fiskevatten eller grönytor kommer att tas i anspråk av 

vindkraft som kan förfula vyn vid horisonten. Eftersom möjlighet 

till bygglov är kraftigt begränsat på grund av Håbos närhet till 

Arlanda och närhet till militära områden.  

På vilket sätt? En park är inte en gräsplätt. En park har bänkar 

och iordningställda planteringar, att det går att promenera där.  

Är de 9 fokusområdena relevanta för er? Ja vi tycker att de 9 

fokusområdena är relevanta för oss. Vi önskar olika 

aktivitetsområden med gångstigar att promenera på, fysisk 

aktivitet och lek för de mindre barnen. Det är viktigt med platser 

att tillbringa fritid på, att det finns olika aktivitetsområden. 

Jätteviktigt nu när det byggs så mycket. Viktiga platser som 

ungdomarna lyfter fram är Getberget, Frösundavik och 

Myrkärret. Allemansrätten är bra och viktig.  

På frågan tycker ni att något saknas? Kom följande 

kommentarer: 

- Ja vi vill ha fler iordningställda parker och fler lekplatser.  

- Ja vi vill ha mer åtgärder för ett bra fiske i Mälaren. Nu fiskas 

det mycket med nät. Tillexempel utanför Hagviken är det ett högt 

fisketryck. Fiskarna blir så små när det stora fiskarna fiskas upp 

med nät. Fiskefrågan lovade Anette ta med sig till länsstyrelsen 

som har ett stort inflytande över den frågan.  

(svaret bifogas protokollet som bilaga) 

- Saknas kartor som visar ytor som är strandnära och bra för 

rekreation. Lillsjön är ett exempel och utsiktsberget med utsikt 

över Mälaren vid gamla silon. Det saknas även synliggörande av 

fornminnen som fornborgar och runstenar.   

- Överlag önskar ungdomsrådet fler tilltalande platser att gå ut 

till. Nu i pandemin blir det mycket innesittande, vi känner att vi 

inte får gå ut eller har bra platser att gå till.  

5. Bifogade blankett information. 

Ungdomsrådet informerade om att de årligen måste lämna in 

blankett om skattebefrielse till kommunen om de har en lägre 

inkomst än 20 135 kr under 2021 och inte vill betala skatt. De 

ska dra ut och fylla i intyget och lämna i kommunhusets 

Kontaktcenter. Be dem sända intyget med internposten till 

Agneta Forslund på löneenheten.  

 

Registrera lönekonto  

Nya medlemmar som inte tidigare fått ersättning från Håbo 
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kommun ska registrera sitt konto hos Nordea, antingen via 

BankId på följande länk 

https://www.nordea.se/privat/produkter/konton-

betalningar/anmal-konto.html 

Du kan också fylla i bifogad blankett som skickas direkt till 

Nordea.  

6. Beslut om mötesdagar  

9 mars, diskussion om mellanmöten. 

25 maj, diskussion om tema och demokratidag. 

24 augusti, beslut om demokratidagens genomförande. 

5 oktober, eventuellt studiebesök Riksdagagen. 

23 november, nytt råd väljs för kommande år.  

7. Övriga frågor 

- Det finns ett hål vid busstorget vad ska det bli där? Rasmus 

berättar att det ska byggas ny vänthall och att vatten och avlopp 

ska dras till bygget.  

- Ungdomarna undrade vad som händer med den gamla 

busshållplatsen? Rasmus svarade att den nog kommer att 

bebyggas med bostäder.  

8. Nästa möte 9 mars kl. 17.30 även det på Teams. Kultur och 

fritid återkommer då med plan om möjlighet till mellanmöten.  

 

Vid pennan Charlotta Bjälkebring Carlsson 
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